
 

 

Zápisnica  
z XIII. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúčka, 

konaného dňa 19. decembra 2024. 
 
 

Prítomní:   Mikuláš Mašlej - starosta obce 
PhDr. Anna Hermanovská, Mgr. Lenka Sokol, Andrej Havrila, RNDr. 

Marcel Tkáč - poslanci 
 

Neprítomní:   Peter Marcin, Anna Sopková - poslanci 
 
Ďalší prítomní: Ing. Katarína Hliboká , hlavný kontrolór obce 
   Daniela Pšenáková, zamestnanec obce 
 
Verejnosť:  viď prezenčná listina  
 
Program zasadnutia: 
 

1) Otvorenie 
2) Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 
3) Kontrola plnenia uznesení 
4) Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Lúčka k rozpočtu obce na rok 2025 
5) Schválenie návrhu rozpočtu na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 a 2027 
6) Schválenie návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Lúčka na I. polrok 

2025 
7) Schválenie návrhu úpravy rozpočtu obce na rok 2024 
8) Oznámenie o zániku mandátu poslanca Obecného zastupiteľstva v Lúčke 
9) Interpelácie poslancov  
10) Rôzne 

- Informácia o možnosti predloženie žiadosti - projekt „Bezpečne na cestách v obci Lúčka 
11) Záver 
 
1. Otvorenie 

 
Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a celé aj viedol starosta obce Mikuláš Mašlej. 

Privítal všetkých prítomných a skonštatoval, že sú prítomní 4 poslanci a obecné zastupiteľstvo 
je uznášania schopné. Zo zasadnutia sa ospravedlnili poslanci Peter Marcin a Anna Sopková. 
Starosta predložil na schválenie návrh programu XIII. zasadnutia OZ, ktorý bol doplnený o bod 
8 (Oznámenie o zániku mandátu poslanca Obecného zastupiteľstva v Lúčke). K programu nemal 
nikto pripomienky. Všetci poslanci hlasovali za predložený návrh.  
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 

PhDr. Anna Hermanovská, Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, 
Andrej Havrila  

Za  
4 

PhDr. Anna Hermanovská, Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, 
Andrej Havrila  

Proti 0  
Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke schválilo program rokovania XIII. zasadnutia OZ. 
 
 
2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 
 
Starosta určil zapisovateľku zápisnice a overovateľov zápisnice: 
 
Zapisovateľka:   Daniela Pšenáková 

 
Overovatelia zápisnice:  PhDr. Anna Hermanovská 
     RNDr. Marcel Tkáč 



 

 

 
Poslanci zvolili členov návrhovej komisie: 
 
Návrhová komisia:    PhDr. Anna Hermanovská 
      Mgr. Lenka Sokol   
      Havrila Andrej    
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 

PhDr. Anna Hermanovská, Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, 
Andrej Havrila  

Za  
4 

PhDr. Anna Hermanovská, Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, 
Andrej Havrila  

Proti 0  

Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
3. Kontrola plnenia uznesení 

 
Po kontrole plnenia uznesení starosta skonštatoval, že na predchádzajúcom zasadnutí OZ 

v Lúčke bolo prijatých sedem uznesení. Z toho dve uznesenia boli zobraté na vedomie a to:  
Uz.č. 80/12/2024 - informácia o kontrole plnenia uznesení 
Uz.č. 85/12/2024 - informácia starostu obce o čerpaní rozpočtu príjmov a výdavkov od 
01.01.2024 - 30.09.2024 
 
Ďalej boli prijaté: 
Uz.č. 81/12/2024 - uznáša sa na VZN č. 2/2024, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2018 
o miestnych daniach, miestnom poplatku za KO a DSO - VZN zverejnené na úradnej tabuli obce 
a webovom sídle obce, od 01.01.2025 nadobúda účinnosť 
Uz.č. 82/12/2024 - schválenie Zmluvy o zriadení Spoločného obecného úradu č. 46/2024/PRIM 
- zmluva podpísaná obcami regiónu, následne po 20.12.2024 bude zverejnená na webovom sídle 
a CRZ 
Uz.č. 83/12/2024 - delegovanie do Rady školy pri MŠ Lúčka (Mgr. Lenka Sokol, Ing. Mária 
Galiková, PhD.) - splnené  
Uz.č. 84/12/2024 - schválenie Dodatku č. 1 k Zásadám odmeňovania poslancov OZ, zástupcu 
starostu a zapisovateľa zápisníc z rokovania OZ - úloha v plnení (aplikácia v praxi od 
19.11.2024) 
Uz.č. 86/12/2024 - schválenie výšky príspevku obce na prevádzku poskytovanej sociálnej služby 
v roku 2025 neverejnému poskytovateľovi sociálnej služby) - úloha v plnení (aplikácia v praxi 
od 01.01.2025) 
Skonštatoval že všetky prijaté uznesenia sú splnené, resp. sa priebežne plnia.  
(Materiál je prílohou zápisnice) 
 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke vzalo informáciu starostu obce o kontrole plnenia uznesení na 
vedomie (uz. č. 87/13/2024). 
      
4. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Lúčka k rozpočtu obce na rok 2025 
 

Hlavná kontrolórka obce Ing. Katarína Hliboká predniesla stanovisko k rozpočtu obce na rok 
2025. Pri spracovaní stanoviska vychádzala z posúdenia predloženého návrhu z hľadiska 
zákonnosti, ako aj z hľadiska metodickej správnosti a odbornosti. Konštatovala, že návrh 
rozpočtu je spracovaný v súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách a zohľadňuje zákon 
o miestnych daniach, zákon o rozpočtovom určení výnosu dane z príjmov územnej samospráve, 
zákon o financovaní základných škôl, stredných škôl a školských zariadení a ostatné súvisiace 
všeobecne záväzné predpisy. Uviedla, že bola dodržaná informačná povinnosť obce. Návrh 
rozpočtu bol zverejnený na úradnej tabuli obce a webovom sídle obce dňa 4.12.2024 (po dobu 
min. 15 dní pred jeho schvaľovaním) v súlade so zákonom o obecnom zriadení. Plánovaný 
rozpočet je najnižší za posledných päť rokov. Celkový rozpočet tvoria bežné príjmy. Kapitálové 
príjmy ani príjmové finančné operácie nie sú pre rok 2025 rozpočtované. Výdavkovú časť tvoria 
výdavky bežné, kapitálové a výdavkové finančné operácie. Je veľký rozdiel v podielových 
daniach a to z dôvodu, že to čo doposiaľ prichádzalo na MŠ vo forme podielových daní bude 
prichádzať v inej forme ako transfer. Sú to účelovo viazané prostriedky. Odporučila, aby dotácie 



 

 

boli presne formulované a to napr. dotácie v zmysle VZN, dotácie na základe iných zmluvných 
vzťahov, aby to bolo čitateľnejšie. Žiadne iné výhrady k rozpočtu hlavná kontrolórka neuviedla. 
Na záver svojho vystúpenia skonštatovala, že návrh rozpočtu je spracovaný v súlade so zákonom 
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a ostatnými súvisiacimi právnymi normami. 
(Materiál je prílohou zápisnice) 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčke  vzalo na vedomie odborné stanovisko hlavnej kontrolórky 
k návrhu rozpočtu na rok 2025 a finančnému rozpočtu na roky 2026 - 2027 (uz. č. 88/13/2024). 
 
5. Schválenie návrhu rozpočtu na rok 2025 s výhľadom na roky 2026 a 2027 
 

Starosta sa vyjadril k návrhu rozpočtu. Celkový rozpočet príjmov pozostáva iba z bežných 
príjmov (kapitálové príjmy ani finančné operácie nie sú pre rok 2025 rozpočtované) o celkovej 
čiastke 250 000€. bežné príjmy tvoria predovšetkým podielové dane a miestne dane  (daň 
z nehnuteľností, daň za psa a poplatok za KO a DSO). Upozornil na veľký pokles v podielových 
daniach, z dôvodu, že materská škola bude od roku 2025 financovaná formou transferu priamo 
zo štátneho rozpočtu, nie ako doposiaľ z podielových daní. 
Rozpočet výdavkov je navrhnutý v celkovej čiastke  250 000€ (výdavky na rozdiel od príjmov 
sú plánované na bežné, kapitálové a finančné operácie).  
Čo sa týka jednotlivých položiek v rozpočte - sú plánované na základe prognóz a očakávaní na 
rok 2025. Rozpočet je plánovaný ako vyrovnaný. Po zodpovedaní dotazov poslancov starosta 
dal o návrhu rozpočtu na rok 2025 hlasovať. 
(Materiál je prílohou zápisnice) 

RNDr. Tkáč Marcel - podľa predloženého návrhu vychádza, že normatív na žiaka bude vyšší 
(formou transferu) ako keď to bolo cez podielové dane. 

Havrila Andrej - aký rozdiel vychádza v normatíve na žiaka? 

Starosta - v porovnaní s predchádzajúcimi rokmi vychádza normatív na žiaka vyšší o cca 
500€/rok. 

RNDr. Tkáč Marcel - predpokladá že VZN o dotáciách, ktoré bolo schválené OZ ostáva v platnosti, 
nakoľko Školská jedáleň bude aj naďalej financovaná cez podielové dane. 

Ing. Katarína Hliboká (HK) - áno, nakoľko ŠJ ostáva financovaná z podielových daní, VZN ostáva 
v platnosti. 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčke schválilo rozpočet obce na rok 2025 v prílohe na základe 
predloženého návrhu. Zároveň zobralo na vedomie finančný rozpočet na roky 2026 - 2027 (uz. 
č. 88/13/2024). 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 PhDr. Anna Hermanovská, Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, 

Andrej Havrila  
Za  

4 
PhDr. Anna Hermanovská, Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, 
Andrej Havrila  

Proti 0  

Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
6. Schválenie návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Lúčka na I. 

polrok 2025 
 

Hlavná kontrolórka v súlade so zákonom  č. 369/1990Zb. o obecnom zriadení predložila návrh 
plánu kontrolnej činnosti na I. polrok roku 2025, ktorý bude zameraný predovšetkým na: 

- prevody majetku obce v zmysle zákona o majetku obcí 
- kontroly na základe uznesení OZ v Lúčke, ktoré sa ukážu v priebehu roka 
- kontroly z vlastného podnetu alebo iného podnetu,  o ktorom sa kontrolórka dozvedela 

pri výkone svojej činnosti 
- vypracovanie a predloženie plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2025 
- vypracovanie odborného stanoviska k návrhu záverečného účtu za rok 2024 
- vypracovanie a predkladanie správ o výsledku kontrol vykonaných v období medzi 

jednotlivými zasadnutiami OZ v Lúčke 



 

 

- vybavovanie podnetov prijatých v zmysle zákona o ochrane osobných údajov 
Poslanci k uvedenému nemali žiadne dotazy a tak dal starosta o návrhu plánu kontrolnej činnosti 
na I. polrok 2025 hlasovať. 
(Materiál je prílohou zápisnice) 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčke schválilo Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Lúčka 
na I. polrok 2025 a poverilo ju výkonom kontroly v súlade so schváleným plánom kontrolnej 
činnosti na I. polrok 2025 ( uz.č. 89/13/2024). 
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 

PhDr. Anna Hermanovská, Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, 
Andrej Havrila  

Za  
4 

PhDr. Anna Hermanovská, Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, 
Andrej Havrila  

Proti 0  

Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
7. Schválenie návrhu úpravy rozpočtu obce na rok 2024 

 
 Ďalším bodom programu bolo schválenie návrhu úpravy rozpočtu na rok 2024. Celkove sa 
rozpočet obce v časti príjmov zvýšil o 28 820 EUR a následne sa o rovnakú čiastku navýšil aj 
v časti výdajov. Aj napriek tomu, že príjmy z podielových daní sa zvýšili oproti schválenému 
rozpočtu o 5 000€, nenaplnilo sa to, čo mali obce sľúbené cez východiskové údaje na výnose 
podielových daní na rok 2024. Obec rátala s príjmom 224 646€. Navýšil sa aj príjem 
z miestnych daní, príjem z vrátok a dobropisov, príjem cez transfer v rámci verejnej správy, 
decentralizačnej dotácie i transfer v rámci PSK. 
V časti výdajov sa navýšili výdavky na výkonné a zákonodarné orgány, na všeobecné verejné 
služby, na odpadové hospodárstvo, kultúrne služby, výdaje na predprimárne vzdelávanie 
a ďalšie. 
(Materiál je prílohou zápisnice) 

RNDr. Marcel Tkáč - odkiaľ pochádzajú príjmy, ktoré sú navýšené oproti schválenému rozpočtu? 

Starosta - príjmy boli obci poskytnuté ako kompenzácia od štátu a to inou formou ako podielové 
dane formou transferov a príspevkov. Ďalšie príjmy navyše sú prostriedky presunuté z depozitu 
firmy PEhAES Prešov 

Ing. Katarína Hliboká (HK) - k úprave rozpočtu upozornila, že nie je správne robiť zmenu 
rozpočtu v decembri, keď už boli finančné prostriedky použité inde. Je potrebné najprv vykonať 
úpravu rozpočtu - presunúť finančné prostriedky v rámci rozpočtu a tak ich použiť. 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčke schválilo zmenu rozpočtu č. 1/2024 v prílohe na základe 
predloženého návrhu (uz. č. 90/13/2024). 

 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
4 

PhDr. Anna Hermanovská, Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, 
Andrej Havrila  

Za  
4 

PhDr. Anna Hermanovská, Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, 
Andrej Havrila  

Proti 0  

Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
8. Oznámenie o zániku mandátu poslanca Obecného zastupiteľstva v Lúčke 
 

Starosta informoval poslancov o zániku mandátu poslankyne Ing. Márie Galikovej, PhD. a to 
v zmysle § 25 ods. 2 písm. g) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, ktorý uvádza že 
„Mandát poslanca zaniká, ak počas jedného roka sa nezúčastní ani raz na zasadnutiach obecného 
zastupiteľstva.“ Na zánik mandátu sa vyžaduje preukázanie neúčasti poslanca na zasadnutiach 
obecného zastupiteľstva a to bez ohľadu na to, či jeho neprítomnosť bola ospravedlnená alebo 



 

 

nie. Oznámenie o zániku mandátu písomne doručila aj samotná poslankyňa. Starosta ďalej 
informoval, že telefonicky oslovil prvého náhradníka v poradí Jána Kaňucha, ktorý potvrdil, že 
ujme sa mandátu, len momentálne je odcestovaný v zahraničí. Na najbližšie zasadnutie 
obecného zastupiteľstva bude prizvaný a zloží zákonom predpísaný sľub.  
V zmysle zákona č. 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného práva a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov obec uverejnila oznámenie o zániku mandátu poslanca a nástupe náhradníka 
na úradnej tabuli a webovom sídle obce. 
(Materiál je prílohou zápisnice) 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčke zobralo na vedomie informáciu o zániku mandátu poslanca 
Obecného zastupiteľstva v Lúčke - Ing. Mária Galiková, PhD. v zmysle § 25 ods.2 písm. g) 
zákona č. 369/1990Zb. o obecnom zriadení a informáciu o zverejnení oznámenia o zániku 
mandátu poslanca na úradnej tabuli obce a webovom sídle obce. Zároveň vzalo na vedomie 
informáciu o nastúpení náhradníka poslanca Obecného zastupiteľstva Obce Lúčka Jána Kaňucha 
(uz. č. 91/13/2024). 
 
9. Interpelácie poslancov 

Poslanci sa vyjadrovali priebežne k jednotlivým bodom programu a v tomto bode samostatne 
neboli žiadne interpelácie. 

 
10. Rôzne - Informácia o možnosti predloženie žiadosti - projekt „Bezpečne na 

cestách v obci Lúčka 

 
V ďalšom bode starosta informoval poslancov o možnosti prípravy projektu „Bezpečne na 

cestách v obci Lúčka“. Predmetom stavby je návrh nového osvetlenia prechodov pre chodcov na 
hlavnej ceste. Realizované novými svetelnými podpernými bodmi, ktoré zabezpečia vyššiu 
bezpečnosť chodcov na prechodoch. Okrem osvetlenia prechodu by bola súčasťou návrhu aktívna 
značka na priechode, ktorá by vodičom signalizovala vstup chodca na prechod. Prechody by boli 
monitorované kamerami, ktoré by boli napojené na existujúci kamerový systém. Má ísť cez výzvu 
MAS Topoľa. Ak by bol projekt podporený akoukoľvek čiastkou, spoluúčasť obce na ňom je 
nulová. Starosta poprosil o vyjadrenie poslancov, či má pokračovať v ďalšej príprave tohto 
projektu. Poslanci sa jednoznačne zhodli na tom, že do projektu, kde je nulová spoluúčasť obce 
sa treba zapojiť. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke vzalo na vedomie informáciu starostu obce o možnosti 
predloženia žiadosti na projekt „Bezpečne na cestách v obci Lúčka“ (uz. č. 92/13/2024). 
 

Z á v e r  

Po vyčerpaní všetkých bodov programu sa starosta poďakoval všetkým za účasť na zasadnutí 
a rokovanie ukončil. 
 

 

 

OVEROVATELIA ZÁPISNICE: 

 

 

 

PhDr. Anna Hermanovská    ........................................................ 
  

 

RNDr. Marcel Tkáč     ........................................................  


